
VERZOEK TOT HET HOUDEN VAN INTERPELLATIE

Aan de voorzitter van de raad,
Interpellatieverzoek voor de raadsvergadering van 31 januari 2019

Onderwerp: dossier Tabaksteeg
      
De volgende vragen zijn onderwerp van interpellatie:

Vraag 1:
Waarom zijn de bewoners van de Tabaksteeg niet betrokken in het proces zoals in het in 
coalitieakkoord staat en ook toegezegd is door het college?

Vraag 2:
Hoe is het mogelijk dat er geen resultaat geboekt is? Welke kansen werden gezien tijdens de 
verkiezingen en bij het opstellen van het coalitieakkoord?

Vraag 3:
Het college wil geen andere partij betrekken dan nu bij de deal zijn betrokken. Wat is hiervan de 
reden?

Vraag 4:
Het college geeft aan dat het verplaatsen van alle 28 woningen naar een andere plek geen 
draagvlak kent bij de gemeente. Waar is deze uitspraak op gebaseerd? Wanneer heeft de raad 
zich hierover uitgesproken?

Vraag 5:
Waarom is er voor deze opgave geen koppeling gemaakt met de woningbouwopgave die er nog 
ligt en ook verwoord is in het coalitieakkoord? 

Vraag 6:
6. Sluit u het gebied tussen de Tabaksteeg en de Arnhemseweg (N226) uit van de zoektocht naar 
bouwlocaties? Zo nee, zou het dan niet goed zijn om het definitieve besluit te koppelen aan  de 
uitkomst van deze zoektocht?

Het college wordt verzocht deze vragen tijdens de interpellatie te beantwoorden.

Toelichting

De aanleiding voor dit interpellatieverzoek wordt gevormd door: 
- het terugkoppelingsgesprek van het bewonersoverleg Tabaksteeg dd. 24 januari ’19; 
- het memo Verkenning 28 woningen Tabaksteeg-zuid dd. 24 januari ’19. 
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